
Zápisnica 

zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce  Liptovská Kokava zo dňa 14. 12. 2023 

Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Jaroslav Jurčo a Ing. Juraj Oravec  

K bodu č. 1  Otvorenie zasadnutia  

Pán starosta obce Mgr. Ján Kollár otvoril zasadnutie OZ o 18:00 hod. a privítal prítomných 
poslancov, pracovníkov OcÚ a všetkých prítomných hostí.  
Pán starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné keďže je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov. 
Upozornil prítomných, že zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, bude vyhotovený zvukový  
a kamerový záznam a vyzval predsedu návrhovej komisie, aby prečítal uznesenie.  
 
K bodu č. 2 Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 
 
Nakoľko sa poslanec Ing. Július Porubän 06. 12. 2023 vzdal mandátu poslanca bol následne 
oslovený náhradník Dušan Matejko, ktorý zložil zákonom predpísaný sľub. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave konštatuje, že: 
 
Za: 4 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec ) 
Poslanec obecného zastupiteľstva zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva. 
Prijaté uznesenie OZ č. 33/2023 
 
 
K bodu č. 3 Schválenie návrhovej komisie a určenie zapisovateľa a overovateľov 
 
Starosta obce navrhol členov do:  
Návrhovej komisie – predseda -  Richard Šopor,  členovia – Tomáš Duriš a Miroslav Glos 
 
Overovateľov zápisnice- Jána Barteka a Miroslava Glosa 
Zapisovateľa zápisnice-  Janu Fronkovú 
 
Starosta obce určil zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 
 
Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 



Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave zvolilo členov návrhovej komisie a vzalo na 
vedomie predmetný návrh uznesenia. 
Prijaté uznesenie OZ č. 34/2023 
 

K bodu č. 4  Schválenie programu zasadnutia OZ.  

Pán starosta obce predložil návrh programu a informoval sa, či poslanci majú návrh program 
pozmeniť, upraviť alebo doplniť, prečítal program tak, ako bol zverejnený na úradnej tabuli 
obce a na webovom sídle obce Liptovská Kokava od 11. 12. 2023 do 14. 12. 2023.  
 
Program :  
 
1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva. 

3. Schválenie návrhovej komisie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
4. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
5. Kontrola plnenia uznesení. 
6. Schválenie správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch v ZŠ s MŠ za rok 2022/2023. 
7. Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu. 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2024. 
9. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce na roky 2024-
2026. 
10. Schválenie Rozpočtu Obce Liptovská Kokava na roky 2024-2026. 
11. Zásady hospodárenia s majetkom obce. 
12. Rôzne. 
13. Diskusia. 
14. Záver. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo navrhnutý program zasadnutia OZ, tak 

ako bol vyvesený dňa 11. 12. 2023. 

Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
   
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo program zasadnutia OZ. 
Prijaté uznesenie OZ č. 35/2023 
 

K bodu č. 5 Kontrola plnenia uznesení.  

Starosta vyhodnotil uznesenia zo zasadnutia OZ od 23/2023 do č. 29/2023 zo dňa 28.09.2023 

a od č. 30/2023 do č. 32/2023 zo dňa 26.10.2023 s tým, že všetky uznesenia boli splnené.  

Za: 4 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  1 ( Dušan Matejko )                            



Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
  
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  vzalo na vedomie predmetný návrh uznesenia. 
Prijaté uznesenie OZ č. 36/2023 
 
K bodu č. 6 Schválenie správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch v ZŠ s MŠ za rok 
2022/2023. 
 
Ide o súhrnnú správu, ktorá bola poslancom doručená. Správa je informatívneho charakteru. 
Miroslav Glos sa informoval, že v správe bolo spomenuté, že v škole bola inšpekcia v roku 
2019, tak či ide o preklep alebo zhrnutie z danej kontroly uvedené v správe za rok 
2022/2023. 
Starosta ho informoval, že pravdepodobne išlo o doručenie súhrnnej správy z roku 2019. 
 
Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
   
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave zobralo na vedomie správu o výchovno-
vzdelávacích výsledkoch v ZŠ s MŠ za rok 2022/2023 
Prijaté uznesenie OZ č. 37/2023 
 
 
K bodu č. 7 Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu. 
 
V priebehu novembra nám bol doručený návrh zmluvy o zriadení spoločného obecného 
úradu. Zmena je v tom, že už nebudeme prispievať stavebnému úradu v Liptovskom Hrádku 
sumu vypočítanú na základe počtu obyvateľov, ale rozhodujúci bude počet konaní. 
V niektorých obciach je počet konaní vysoký a v obciach kde boli tieto počty nízke akoby 
doplácali za spomínané obce. Zhodli sa všetky obce ako zmluvná strana, že tento krok bude 
správny a bude to spravodlivé. Návrh zmluvy bol doručený aj poslancom. 
 
Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo zmluvu o zriadení spoločného obecného 
úradu. 
Prijaté uznesenie OZ č. 38/2023 
 
 
K bodu č. 8 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2024. 
 
Pán starosta odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi obce Liptovská Kokava Ing. Ľudovítovi 
Budzákovi. 



Ing. Ľ. Budzák: Ide najmä o kontroly: 
1. Kontrola vyúčtovania dotácií z rozpočtu obce v zmysle VZN o poskytovaní dotácií za rok 
2022. 
2. Kontrola dodržiavania zákona č. 69/2018 Z.z. o kybernetickej bezpečnosti a preverenie 
plnenia povinnosti Obce Liptovská Kokava, ako poskytovateľa základnej služby, poskytovanie 
- 
plnenie služieb v zmysle zmluvy a platnej legislatívy v oblasti kybernetickej bezpečnosti. 
3. Kontrola hospodárenia a nakladania s majetkom v rozpočtovej organizácii Základná škola 
s materskou školou v Liptovskej Kokave. 
Ostatné kontroly: 
1. Kontroly vykonávané na základe uznesení obecného zastupiteľstva, podnetu starostu, ak 
vec 
neznesie odklad a na základe vlastného uváženia a poznatkov, o ktorých sa hlavný kontrolór 
obce dozvedel pri výkone svojej činnosti. 
Stanoviská a iné činnosti: 
1. Vypracovanie stanoviska k Záverečnému účtu Obce Liptovská Kokava za rok 2023. 
2. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024. 
3. Účasť na obecnom zastupiteľstve. 
4. Predkladanie správ o výsledkoch kontroly na zasadnutiach obecného zastupiteľstva. 
5. Spolupráca pri tvorbe koncepčných materiálov, vnútorných predpisov, VZN. 
6. Vedenie evidencie podnetov a plnenie úloh zodpovednej osoby na účely zákona č. 
54/2019 
 Z. z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých 
 zákonov. 
7. Zvyšovanie odbornej kvalifikácie v zmysle Zákonníka práce a členstva v Združení hlavných 
 kontrolórov miest a obcí Slovenskej republiky. 
Podľa predloženého návrhu plánu kontrolnej činnosti nemusí byť dodržané poradie 
vykonávania jednotlivých kontrol. Zmeny vo výkone kontroly môžu nastať v závislosti od 
kontrolovanej problematiky, závažnosti a množstva zistených nedostatkov a z toho 
vyplývajúceho časového rozsahu jednotlivých kontrol ako aj z dôvodu, že sa vyskytnú 
okolnosti, 
na základe ktorých bude potrebné vykonať iné kontroly. 
 
Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra na 1. polrok 2024. 
Prijaté uznesenie OZ č. 39/2023  

K bodu č. 9 Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce na roky 
2024-2026. 
 
Pán starosta opäť odovzdáva slovo hlavnému kontrolórovi.  
Ing. Ľ. Budzák: podľa zákona som povinný pred prerokovaním návrhu rozpočtu na ďalšie 3 
roky predložiť svoje odborné stanovisko k tomuto materiálu. V tej prvej časti sa hovorí 



o tom, ktoré zákony hovoria o tom ako sa má zostavovať tento rozpočet, že sa majú brať do 
úvahy predchádzajúce roky 2021-2022 a očakávaná skutočnosť r. 2023 a následne sa plánujú 
roky 2024, 2025 a 2026. Musí byť zostavený ako bežný, rozpočet kapitálový rozpočet 
a finančné operácie a musí byť v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli, čo sa aj stalo, 
bol zverejnený 29. 11. 2023, čím boli splnené podmienky. Ďalej je tam metodická správnosť 
predloženého návrhu rozpočtu, ktorá vychádza vždy z materiálov, čo je príručka pre 
zostavovanie rozpočtu na roky 2024-2026, ktoré dáva MFSR. V tomto roku vlastne pokiaľ 
sledujeme správy, nebol ešte schválený rozpočet na 2024, čo značne komplikuje zostavenie 
nášho rozpočtu a preto aj náš rozpočet je zostavovaný ako odhad do budúcnosti a preto som 
aj navrhoval pri jeho tvorbe, aby sme tie záležitosti čo sa týka investícií kapitálových riešili až 
zmenou rozpočtu v nasledujúcom roku v januári alebo februári 2024. Ďalšia vec sú 
východiská, o ktorých som už hovoril, celkový návrh rozpočtu na rok 2024 je koncipovaný 
ako prebytkový, kde príjmy sú 519 803,- a výdavky 332 522,-, bežný rozpočet je zostavený 
tiež ako prebytkový 187 281,- a kapitálový je vyrovnaný, čiže 0,- a finančné operácie sú 
schodkové -18 232,-. Ten kapitálový je preto nulový, lebo som odporúčal, aby sme ho riešili 
zmenou rozpočtu v nasledujúcom roku 01.-02. 2024. Ďalej sú tam tabuľkové prehľady 
príjmov bežného rozpočtu, kapitálového rozpočtu. Ako som predpokladal, je zostavený na 
princípe opatrnosti, je predpoklad, že bude napĺňaný tak, aby bol priebežne aj plnený. 
Existuje faktor, ktorý obec nevie ovplyvniť a to je nárast cien energií, zvýšená inflácia... 
Odporúčal som, aby sa proti tomuto vytvorili rezervy alebo zaviesť opatrenia na reguláciu 
energií v budovách obce.  
Pán starosta: dodal, že finančná komisia podobným spôsobom odporučila schváliť rozpočet. 
 
Pán starosta dáva hlasovať poslancov. 
 
Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                             
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave berie na vedomie odborné stanovisko hlavného 
kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 2024-2026. 
Prijaté uznesenie OZ č. 40/2023 

K bodu č. 10 Schválenie Rozpočtu Obce Liptovská Kokava na roky 2024-2026. 
 
Pán starosta: zákonom stanovený termín na zverejnenie rozpočtu na úradnej tabuli sme 
splnili, na pracovnom stretnutí poslancov sa všetko ohľ. rozpočtu prerokovalo, finančná 
komisia s predsedom poslancom Ing. Oravcom odporučila schváliť rozpočet. 
  
Za: 4 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  1 ( Dušan Matejko )                            
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo rozpočet Obce Liptovská Kokava na roky 
2024-2026. 
Prijaté uznesenie OZ č. 41/2023 



K bodu č. 11 Zásady hospodárenia s majetkom obce s poslaneckým návrhom. 
Pán starosta: tieto zásady boli prerokované na pracovnom stretnutí, viseli podľa zákonnej 
povinnosti aj na úradnej tabuli, pripomienky neboli žiadne. 
Ing. Ľ. Budzák: Novelizoval sa zákon 138 o majetku obci, ktorý dával povinnosť obciam, aby 

prepracovali zásady hospodárenia. Odporúčam Vám doplniť do koľkých m2 ide o malý 

pozemok v 1.časti. Odporúčam to zapracovať.   

Miroslav Glos: v tabuľke neboli stanovené ceny, treba to ešte doriešiť a schváliť. 

Ing. Budzák: je potrebné vypracovať cenník prípadne ho aktualizovať..napr. za vypožičanie 

kosačky, pohrebisko...prenájom sály. Je potrebné aby si poslanci k tomu sadli, dohodli sa 

medzi sebou, stanoviť a prijať tie hodnoty medzi sebou. 

Čo sa týka ceny pozemkov, môžete ju navýšiť o 20% kvôli znaleckému posudku, ktorý dá 

vypracovať obec a bude to znášať kupujúci. 

Miroslav Glos: v minulosti keď sa niečo predávalo, tak kupujúci znášal aj náklady na znalecký 

posudok.  

Ing. Budzák: je potrebné mať vypracované tieto zásady a podľa týchto zásad budeme 

rovnako pristupovať ku každému občanovi. 

Miroslav Glos: tie zásady sa dajú aj meniť? 

Ing. Budzák: Zásady sa dajú kedykoľvek meniť, je to na poslancoch, musí to byť vždy 

odsúhlasené nadpolovičnou väčšinou poslancov.  

Pán starosta: Teraz sa návrh schváli s doplnením o 40 m2 malý pozemok a potom sa doplní 

cenník. Dal návrh na odhlasovanie ako doplnenie znenia a následne to odsúhlasíme so 

zapracovaným poslaneckým návrhom.  

Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                          
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo zásady hospodárenia s majetkom obce 
s poslaneckým návrhom na doplnenie-malý pozemok do 40m2. 
Prijaté uznesenie OZ č. 42/2023 

K bodu č. 11 Zásady hospodárenia s majetkom obce so zapracovaným poslaneckým 
návrhom. 
 
Za: 5 ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Dušan Matejko, Richard Šopor ) 
Proti: 0                                                                           
Zdržal sa:  0                          
Neprítomní: ( Jaroslav Jurčo, Ing. Juraj Oravec )   
 
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo zásady hospodárenia s majetkom obce. 
Prijaté uznesenie OZ č. 43/2023 



K bodu č. 12 Rôzne – starosta obce informoval, že za posledné obdobie sa riešilo 

nasledovné: 

- Zberný dvor: existuje návrh zmluvy o budúcej zmluve, ktorá sa predloží daným 

ľuďom, na základe stretnutia a ich rozhodnutia sa bude postupovať 

- Zimná údržba: s prácami sa začalo skôr, tento rok má obec uzatvorenú zmluvu s RD 

Liptovská Kokava a bolo to podchytené od prvého dňa. RD investovalo do techniky, 

nakúpili novú radlicu a posýpač, personálne kapacity majú zabezpečené 

- Dotácie v rozpočte: tento rok sa podporilo viac OZ, ktorí si žiadali o dotáciu. Novým 

žiadateľom nebol schválený príspevok v plnej výške, po vyúčtovaní a splnení všetkých 

podmienok im môže byť v ďalšom roku schválená aj plná suma. 

- Parkovanie pri ceste: zopár ľudí sa podarilo dočasne presvedčiť, aby upravili 

parkovanie a preparkovali staré autá, ktoré blokujú. V parkovaní nastala určitá 

zmena, nemusí pokutovať len polícia, ale pri porušení sa bude uplatňovať objektívna 

zodpovednosť, pokutu môže udeliť aj poverený zamestnanec obce. Toto vyplýva 

priamo zo zákona, pasportizácia musí byt platná, osadenie označenia a na základe 

toho vydá poverený zamestnanec rozhodnutie o pokute. 

Richard Šopor: ako je potom riešené stotožnenie majiteľa 

Ing. Budzák: obce cez štatutára budú môcť vstupovať do databáz, budú si môcť lustrovať 

ŠPZ  

- Cintorín – parkovanie: hlavne na dušičky vznikajú kolízne situácie a je tam dosť 

prehustená premávka, možno by bolo dobré sa zamyslieť, že v nejakej časti urobíme 

miesta na parkovanie, ktoré by sa vedeli využiť aj v zimnej sezóne 

- Odpady: keď sme boli na stretnutí ohľ. zriadenia spoločného obecného úradu, tak 

smetisko, ktoré prevádzkuje Liptovský Hrádok kde aplikovali dotrieďovanie zberu, 

síce 50% obcí na Slovensku to ešte neaplikuje. Ľudia by sa mali pripraviť na 

námatkové kontroly popolníc a kde sa zistí, že občan odpad netriedi bude 

sankciovaný. Ak budú ľudia správne triediť odpad a budú mať popolnice poloprázdne 

v termíne odvozu odpadu, môžeme po prieskume tento interval zmeniť. Poplatok 

v budúcom roku sa meniť nebude aj napriek tomu, že väčšina miest a obcí tento 

poplatok zvyšovala. 

Miroslav Glos: povedzte mi čo je PS. Podľa mňa je to odpad plastový. Smetiari mi to 

nezobrali aj napriek tomu, že bol nalámaný na malé kúsky. 

Pán starosta: ide o plast, pokiaľ je čistý a v malom množstve. Budeme kontaktovať 

Ľupčianku. 

Dušan Matejko: pomohol by nejaký informačný letáčik, aby ľudia vedeli čo je do akého 

odpadu určené 



Most: my sme dali pripomienky na špáry, označenie postupne osádzajú, takže kolaudácia 

sa posúva 

Je potrebné sa zamyslieť napr. nad sadom, alebo nad niečím z čoho bude obec zarábať. Teraz 

je výhoda to, že sa robia nové zmluvy s družstvom. 

Komisie: členovia čo odišli v priebehu roka, na najbližšom stretnutí si navrhneme 

a následne zvolíme nových členov  

Pán starosta dal priestor poslancom. 

Tomáš Duriš: čo je s tým meračom rýchlosti? 

Starosta: merač je dohodnutý, bol tu návrh od firmy, ktorá má montovať merače, či to 

nechceme riešiť spoločne s výmenou osvetlenia, vianočného osvetlenia ako jeden projekt. 

Vyšlo by to určite výhodnejšie. Je to na našej dohode. Je dohodnutý aj presun značiek 

s názvom obce. Bude to určite bezpečnejšie. 

Tomáš Duriš: plocha pri bežkárke, tam by sa tiež nemalo parkovať. 

Starosta: tak ako minulý rok sa osadia zábrany. Najnovšia informácia po včerajšom stretnutí 

s p. Vrbičanom, dohodli sa s RD na parkovaní o 50m vyššie na tej istej ploche ako minulý rok. 

Richard Šopor: Zimná údržba a kontakt. Viac ľudí sa ma pýtalo, že za minulých poslancov 

bolo vždy dohodnuté, že jeden z nich bude kvázi dispečer. 

Miroslav Glos: Dispečer bol vždy starosta. 

Richard Šopor: lebo ma kontaktovali ľudia koho majú volať v kolíznych situáciách 

Starosta: ľudia volajú aj p. Žišku z RD, nemá s tým problém. Máme aj obecného údržbára, je 

možné, že sa to určí jemu. 

Richard šopor: ešte mám jednu vec čo sa týka novelizácie zákona 369 ohľ AED, sme povinní 

mať AED na verejnom mieste, prístupnom verejnosti. Ako sa ideme k tomu postaviť? Či 

plánuje obec kúpiť AED a dať ho na verejne dostupné miesto. Zákon je platný, tak aby sme 

od januára neporušovali zákon.  

Starosta: komunikovali sme so spoločnosťou, ktorá sa stará o BOZP, aby sme doplnili hasiaci 

prístroj a dal nám ponuku na AED.  

Richard Šopor: my sme sa na výbore bavili, že my tento prístroj máme a vedeli by sme ho 

poskytnúť, keďže nový stojí 2000€. Stačí len dokúpiť skrinku. 

Starosta: určite myslím, že je to rozumná vec. Ideálne by bolo keby bol na požiarnej. 

Ďakujem za upozornenie aj dobrý tip. 

Miroslav Glos: Na poslednom stretnutí sme riešili aj sáčky na psie exkrementy. 

Starosta: nakoľko vyberáme daň za psa, tak sa každému majiteľovi psa kúpia malé sáčky. 



Miroslav Glos: bolo by vhodné sa stretnúť počas zimy ohľ chýbajúceho značenia, sadnúť si 

k tomu projektu a doplniť to. 

Starosta: netreba si k tomu sadnúť. Treba, aby tam šla stavebná komisia, urobila zápisnicu. 

S vykopaním jám a osadením značiek nám budú nápomocní aj aktivační pracovníci. 

Zakúpili sme lexan na zastávku, minulý rok hrozilo, že strecha pod ťarchou snehu padne. Bola 

pripomienka pri zastávkach ako sa vychádza z kolónie, posledná zastávka na opačnej strane, 

že je neprehľadná, osadíme tam zrkadlo. 

Náš nový údržbár mal návrh zhotoviť na niekoľkých miestach v obci drevené búdky na 

požičiavanie kníh, vedel by ich aj sám vyrobiť. 

Ján Bartek: ja ak môžem, dnes som si všimol, že v Jednote zo strechy padol kus ľadu, je 

potrebné upozorniť vedenie, aby si osadili lapače snehu alebo oznam kvôli bezpečnosti. 

Chodia tadiaľ ľudia, parkujú tam autá. 

K bodu č. 13 Diskusia 

Pán starosta otvára diskusiu, ktorú poslanci odsúhlasili. 

Hosť- p. Bartek: poprial starostovi všetko dobré a pogratuloval novozvolenému poslancovi 

Dušanovi Matejkovi. 

K bodu 14. Záver 
 
obecné zastupiteľstvo v priebehu rokovania zasadnutia OZ prijalo návrhy uznesení od č. 33 
po 43.  
 
Návrhová komisia nemala doplňujúci návrh. 

p. starosta obce po prerokovaní programu poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva ukončil  o 19:45 hod. 

Najbližšie OZ sa bude konať 1/2024, presný termín bude oznámený. 

 

 

Zapísala:   Overovatelia:    Starosta obce: 

Jana Fronková   Ján Bartek                            Mgr. Ján Kollár 
    Miroslav Glos 


